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Zápis č. 07/2024 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání: 10.7.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni: V. Anděl, T. Jirásek, J. Lejsek, V. Nidrle, L. Ruprich, J. Vik 
Omluveni: J. Kmoníček, L. Ott, F. Pluhař 
Příští zasedání:  18.9.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Rozpis a rozlosování soutěží 2024-25 (dospělí, mládež) 
3. Listina rozhodčích krajských soutěží 2024-25 
4. Termínová listina soutěží 2024-25 
5. Hodnocení účasti na Olympiádě dětí a mládeže 
6. Volejbalová akademie 
7. Hodnocení a vyúčtování vyhlášení volejbalistů kraje 
8. Různé 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 4/05/2023 – Zpracovat strategii rozvoje volejbalu v kraji, informovat o postupu prací na 
každém zasedání výboru KVS a na zasedání říjnovém předložit průběžnou verzi 
(T. Jirásek, 30.6.). 
Vzhledem k pracovnímu vytížení J. Kmoníčka odloženo do konce července. 
Úkol trvá, termín změněn na 31.7. 

• 3/04/2024 – Analyzovat situaci a v závislosti na tom oslovit generálního sekretáře ČVS 
ohledně obsahu a formy účetních dokumentů vystupujících z VISu (J. Kmoníček, 11.6.). 
Dle sdělení generálního sekretáře bude problém řešen až v nové verzi systému VIS. 
Úkol trvá, termín změněn na 10.7. 

• 1/05/2024 – Vyřídit formality spojené s doplněním M. Sršně do KRK KVS (zápis v rejstříku) 
(J. Kmoníček, 31.5.). 
Zatím nedošlo k posunu, vzhledem k pracovnímu vytížení nebylo urgováno. 
Úkol trvá, termín změněn na 18.9. 

• 3/05/2024 – Rozeslat informaci o školení trenérů v roce 2025 (F. Pluhař, 30.6.). 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 1/06/2024 – Konzultovat s předsedou Libereckého KVS možnost startu družstva starších 
žákyň Studence v naší soutěži (V. Nidrle, 20.6.). 
Ze strany Libereckého KVS je věc bez problému, nicméně družstvo nakonec přihlášku 
nepodalo. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 2/06/2024 – Aktualizovat rozpočet KVS ve vztahu k volejbalové akademii (J. Kmoníček, 
10.7.). 
Termín uveden do souladu s úkolem týkajícím se akademie. 
Úkol trvá, termín změněn na 31.7. 

 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – do 30.6.:  
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8. Přehled družstev v krajských a okresních soutěžích – statistické hlášení. 
9. Návrh textové části rozpisů soutěží řízených KVS (zašlete jen pokud došlo ke 

změnám oproti odsouhlasenému rozpisu 2023-24). 
V termínu odesláno spolu s plánem schůzové činnosti výboru na druhé pololetí.  

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – do 5.12.:  
10. Přehled udělených vyznamenání v rámci KVS (med. O. Koutského, čestný člen KVS) 

a návrhy na ocenění v rámci ČVS 

ad 2 – Rozpis a rozlosování soutěží 2024-25 (dospělí, mládež) 
Přihlášky do soutěží byly uzavřeny s tím, že přebor první třídy žen se bude hrát ve dvou 
skupinách po šesti družstev, po odehrání základní části budou první tři družstva z každé 
skupiny hrát a 1. až 6. místo, druhá tři družstva z každé skupiny o 7. – 12. místo (vzájemné 
výsledky ze základní části se započítají). Do přeboru druhé třídy žen je přihlášeno čtrnáct 
družstev, s největší pravděpodobností budou tři skupiny 15.6. se družstva, přičemž čtyřčlenná 
skupina bude hrát tříkolově. Muži budou hrát v jedné pětičlenné skupině (nebudou Chleny 
a Dřevěnice, přibyly Třebechovice a Trutnov). 
Organizace soutěží dívek bude jednodušší než loni, např vzhledem k tomu, že soutěže žákyň 
nebudou hrát družstva Pardubického KVS. Odpadne kvalifikace, soutěž starších žákyň se 
bude hrát turnajově. 
Soutěž U20 (sedm družstev) a U22 (tři družstva) začne jako společná, po odehrání doma 
i venku se rozdělí dle kategorií a dohraje se turnajově (se započítáním výsledků vzájemných 
zápasů)  
Počty družstev jsou podobné jako loni, ve všech soutěžích odpadá závěrečné play-off. 
Do přeboru v minivolejbalu se přihlásilo dvacet družstev, bude se hrát ve čtyřech pětičlenných 
skupinách. Soutěž U14 řídíme my, hrají ji tři naše družstva a další tři z Pardubic a Vysočiny. 
Soutěž U16 řídí Pardubice, hraje se systémem Českého poháru. Společnou soutěž U18 až 
U22 bude systémem Českého poháru hrát osmnáct družstev v šesti tříčlenných skupinách 
(jedno družstvo je z Olomouckého kraje, ale nebude turnaje pořádat). 
Následně byly diskutovány možnosti delegování rozhodčích. 

ad 3 – Listina rozhodčích krajských soutěží 2024-25 
Z listiny byli vyškrtnuti M. Dmejchal, V. Kinská, S. Laifrová, Michal Rypl, L. Nejman 
a M. Sedláček, přibyli K. Brandejsová, M. Havel. J. Janeček, O. Koráb, L. Martincová, 
L. Retová a P. Srb. 

ad 4 – Termínová listina soutěží 2024-25 
Přebory druhé třídy zahajují 7. září a končí 5. října, na jaře potom začínají 10. května a končí 
14. června. První třída žen zahájí 12. října, základní skupiny budou dohrány 18. ledna s jednou 
přestávkou 26. října., kdy na víkend navazuje státní svátek. Po týdenní přestávce se bude hrát 
o pořadí od 1. února do 15. března s jednou přestávkou na konci hradeckých a začátku 
náchodských jarních prázdnin (1. března). 

ad 5 – Hodnocení účasti na Olympiádě dětí a mládeže 
V beachvolejbalu obsadila obě družstva šesté místo, což je hodnoceno jako velmi dobrý 
výsledek vzhledem k tomu, že nemáme systém soutěží ani jednorázových turnajů (viz také 
příspěvek T. Jiráska). Dle trenéra se příprava vyplatila a byla vidět. Účastníci hodnotí 
organizaci akce jako skvělou. 
V šestkovém volejbalu obsadily dívky šesté místo, což je hodnoceno rovněž pozitivně, 
u chlapců, kteří obsadili místo jedenácté, jsme očekávali výsledek lepší, cílem byl postup do 
osmičlenného play-off. 

ad 6 – Volejbalová akademie 
Plnění uložených úkolů: 
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- zajistit zveřejnění výběrového řízení na hlavní trenéry kategorie U 14 dívek a chlapců 
(mail, web, sociální sítě apod.) – splněno, 

- sestavit termínové listiny kempů včetně lokalit kategorií U14 a U16 dívek i chlapců – 
splněno, 

- nadřadit termíny kempů nad termíny soutěží mládeže KVS – splněno, 
- nahlásit jako krajského koordinátora beachvolejbalu na ČVS Jakuba Holčíka – J. Vik do 

15.7., 
- sestavit rozpočet Volejbalové akademie – J. Lejsek, J. Kmoníček do 31.7., 
- sestavit základní koncepci beachvolejbalu v rámci akademie – J. Lejsek, J. Holčík do 

31.7., 
- zajistit možnosti uzavření memoranda – J. Lejsek do 31.7., 
- připravit statut volejbalové akademie včetně etického kodexu – J. Lejsek do 31.7., 
- sestavit ve spolupráci s kluby seznamy adeptek a adeptů na zařazení do akademie 

v kategoriích U14 a U16 dívek i chlapců – J. Lejsek a příslušní trenéři do 15.8., 
- zajistit informace rodičům – J. Lejsek do 15.8., 
- zajistit vlastní sekci akademie na webu https://volejbal-khk.cz/ – J. Lejsek do 31.8., 
- zajistit informace do škol – J. Lejsek do 31.8., 
- zajistit metodický a vzdělávací manuál akademie na dvouleté období 1.9.2024 - 30.6.2026 

– J. Lejsek, T. Erben do 31.8. 

Výbor KVS bere na vědomí informace o: 
- pracovní verzi Memoranda o volejbalové akademii s Královéhradeckým krajem, městem 

Hradec Králové a Českým volejbalovým svazem, zaslané předsedou svazu M. Pakostou, 
- obdržené dotaci 300.000,- Kč od Královéhradeckého kraje, 
- podané žádosti na město Hradec Králové v částce 300.000,-Kč, 
- připraveném informačním dopise do klubů, 
- požadavku ČVS na založení spolku nebo nadačního fondu k fungování volejbalové 

akademie k 1.1.2025, 
- souhlasu Výboru ČVS s využitím prvků vizuální identity (logotyp, font) ČVS pro potřeby 

akademií v souladu s Grafickým manuálem Českého volejbalu, 
- spolupráci se společností JAKO v rámci volejbalové akademie, 
- skutečnosti, že jsme v žádosti na program Erasmus sport+ byli vyhodnoceni jako pátí 

náhradníci a je tedy potřeba přijmout rozpočtové opatření. 

Výbor KVS schvaluje: 
- Podmínky zahraniční stáže trenérů v rámci volejbalové akademie v Belgii od 25.9. do 29.9. 

následovně - KVS hradí ubytování a dopravu. Každý účastník si hradí stravné 
v předpokládané ceně 3.000,- Kč. Každý účastník přispěje na stáž částkou maximálně 
2.000,- Kč. 

- Jako kondiční trenérku a výživovou poradkyni v rámci akademie Kristýnu Jezdinskou. 
- Záměr programu česko-polské spolupráce v rámci volejbalové akademie. 
Nové úkoly: 
- zaslat informační dopis do klubů – J. Lejsek do 15.7., 
- připravit návrh smluv s trenéry a asistenty – J. Lejsek do 31.7., 
- připravit náplň pracovních pozic s prolnutím do smluv s trenéry – J. Lejsek do 31.7., 
- zaslat dotaz náměstkovi Arnoštu Štěpánkovi ohledně sportovního gymnázia v Hradci 

Králové – V. Nidrle do 31.7., 
- představit finální logotyp a vizuální identitu volejbalové akademie – J. Lejsek do 15.8., 
- uzavřít smlouvy s příslušnými trenéry a asistenty akademie – J. Lejsek, J. Kmoníček do 
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31.8., 
- zajistit přípravný materiál k vytvoření nového spolku/nadačního fondu volejbalové 

akademie – J. Lejsek, J. Kmoníček do 31.8., 
- zajistit podání žádosti v programu česko-polské spolupráce – J. Lejsek do 31.10. 

ad 7 – Hodnocení a vyúčtování vyhlášení volejbalistů kraje 
Vyhlášení velmi dobré, kvalitní výkon moderátora, pořízena fotodokumentace, která byla 
rozeslána vyhodnoceným i hostům, vysoká účast vyhodnocených, z hostů A. Štěpánek 
(náměstek hejtmana), P. Springerová (primátorka HK), J. Lejsek (ČVS), J. Pekař (předseda 
všesportovního kolegium). Dobré bylo i spojení vyhlášení volejbalistů s oceněním jubilantů. 
Velmi dobré občerstvení, dobrá i obrazová prezentace vyhlášených, do budoucna ale nutné 
rozložit získávání materiálů na více členů výboru KVS a jasně rozdělit kompetence. Kromě 
individuální dotace od Královéhradeckého kraje je možno čerpat i dotaci od krajského sdružení 
ČUS ve výši 5.000.- Kč, zajistí J. Lejsek a J. Kmoníček. 

ad 8 – Různé 
V. Nidrle: 
- Smlouva s ČVS na 40.500.- Kč (organizace sportovní činnosti) a na 94.500.- Kč (péče 

o talentovanou mládež) potvrzena KVS a vrácena na sekretariát ČVS. 
- Výstup z videoporady předsedů KVS s předsedou ČVS: 

o Členové výboru KVS mají k dispozici zápis s přílohami (manuál e-zápis, přehled 
soutěží a druhů elektronických zápisů), o zpětné evidenci startů hráčů od 1.1.2024 
rozhodnuto takto: 
 zaznamenání startů bude provedeno na úrovni KVS, po vyplnění budou oddíly 

požádány a kontrolu, 
 přístupová práva k systému budou pro vyzkoušení přidělena J. Lejskovi, L. Ruprichovi 

a T. Jiráskovi. 
Úkol 1/07/2024: Přidělit přístupová práva k systému pro zaznamenání 

startů v zápasech v I. pololetí 2024 J. Lejskovi, L. 
Ruprichovi a T. Jiráskovi. 

Termín:   11.7. 
Odpovídá/odpovídají: J. Vik 
 

o Na přímý dotaz v rámci porady ke generálnímu sekretáři I. Irovi, zda je nutné používaní 
elektronického zápisu i u soutěží dospělých bylo odpovězeno že ano a zdůvodněno 
rozhodnutím valné hromady ČVS. K tomu J. Lejsek – jedná se o rozhodnutí výboru 
ČVS, nikoliv valné hromady. K tomu J. Vik – v zápisu ani usnesení z valné hromady 
není zmínka, schvalovaný Soutěžní řád použití papírového zápisu připouští, 
v dokumentu návrhu změn předpisů je výslovně uvedeno, že v novém Soutěžním řádu 
„je upřednostněno používání elektronického zápisu“. Na zvážení tedy je, proč vydávat 
peníze za konání valné hromady a marnit čas delegátů, když to, co zde bylo schváleno, 
je po přibližně měsíci popřeno. Schválený soutěžní řád dosud není vystaven, ačkoliv 
valná hromada schválila v usnesení, že se tak má stát do 31.5. K tomu V. Nidrle – i tak 
je třeba rozhodnutí výboru ČVS respektovat, většina přítomných členů výboru s tím 
souhlasí. 
Úkol 2/07/2024: Rozeslat informaci o povinném zavedení elektronického 

zápisu družstvům, znění před rozesláním konzultovat 
s předsedou KVS. 

Termín:   15.7. 
Odpovídá/odpovídají: J. Vik 
 

- Byla domluvena spolupráce s firmou JAKO i pro sezonu 2024/25, firma dala k dispozici 
dokument, který bude zařazen do Rozpisu soutěží. 
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- Došel manuál k 7. ročníku ankety Zlatá koruna Královéhradeckého kraje, která je určena 
k ocenění trenérů pracujících s mládeží, výbor KVS schválil nominaci D. Vajsarové, 
V. Nidrle návrh podá. 
Úkol 3/07/2024: Podat návrh ocenění D. Vajsarové v anketě Zlatá koruna 

Královéhradeckého kraje. 
Termín: 31.7. 
Odpovídá/odpovídají: V. Nidrle 

 
- Zve členy výboru KVS na 71. Volejbalovou Dřevěnici (první dva víkendy v srpnu 2024), 
- Podal informaci o schůzce s představiteli Dolnoslezského volejbalového svazu: 

o účastnili se za náš KVS V. Nidrle a J. Lejsek, za polskou stranu P. Rozdolski 
a M. Murdzek, dále tlumočník L. Walencik, 

o bylo dohodnuto: 
 účast družstva dívek (2010-11) na turnaji v Polsku (Twardogora 30.-31.8.),  
 uspořádání turnaje v Hradci Králové 20.-21.9. pro stejnou kategorii chlapců za účasti 

družstva z Polska,  
 společné soustředění 1.-15.8.2025 pro chlapce a dívky (2011) v Twardogoře a 1.-

15.8.2026 rovněž pro obě kategorie (2012) v Hradci Králové - předpokládá se 
financování z programu Erasmus. 

V. Anděl: 
- Byl požádán V. Sixtou o potvrzení zrušených delegací po dobu jeho léčení po úrazu 

z dopravní nehody (na žádost pojišťovny). 
- Dne 15.6. se zúčastnil schůze KR ČVS v Praze. Z listiny „D“ ubral V. Kinskou a přidal F. 

Linharta. Bude vytvořena listina „K“, na kterou zařadil rozhodčí V. Anděla, S. Kučeru (pro 
věk vyřazeni z listiny „C“), V. Klára, O. Manycha a P. Marka. 

- Dotace pro KR KVS v následující sezóně nebude, dle sdělení R. Činátla je ale možné 
čerpat dotaci na mentorování mladých rozhodčích. Vyhodnotí s J. Kmoníčkem. 

T. Jirásek: 
- Koncem června se v Hradci Králové uskutečnil beachvolejbalový turnaj. Přihlásilo se pět 

družstev dívek, žádné chlapecká, navíc jedno z družstev odstoupilo po prvním kole. 
Zvítězila dvojice Šťastná a Navrátilové z hradecké Slavie před Piechovou a Kozákovou 
z Červeného Kostelce, Petráčkovou a Kholovou z Pouchova a Semerákovou a Lazokovou 
z Červeného Kostelce.  

 
Zapsal: J. Vik 


